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Introduction

Congratulations and thank you for purchasing the Home Kit for Xpress and 
RoadyXT from Belkin. Now you can enjoy your Delphi RoadyXT or Audiovox® 
Xpress in the home with the convenience and style of Belkin’s industry-leading 
industrial design. Please be sure to read all the instructions in this User Manual so 
that you can get the most from your Belkin product. 

What’s in the box?

Your Home Kit for Xpress and RoadyXT includes these components:

• Home Dock for XM (1)

• Adapter Sleeve for RoadyXT (2)

• Adapter Sleeve for Xpress (3)

• 5V Power Adapter (4)

• Home Antenna for XM (5)

• Wireless IR Remote Control* (6)

• 6 ft. Y Audio Cable (7)

*Please review note on page 6 regarding the removal  

of the clear plastic tab from the battery tray before use.
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The Belkin Home-Dock unit is capable of docking either the Audiovox Xpress or the 
Delphi RoadyXT. Please locate the adapter that corresponds to your receiver and 
insert it into the Home Dock. (Fig. 1) NOTE: Once the adapter has been inserted 
into the Home Dock, we strongly advise against the removal and reinstallation 
of the receiver adapter as you may damage the Home-Dock unit.

Make sure that the dock connector on the  
bottom of the receiver is on the  
same side as the connectors on the  
Home Dock, then gently slide the receiver  
onto your Home Dock. (Fig. 2)

How to Attach your XM Plug-n-Play Receiver to the Belkin Home Dock

Fig. 2

Fig. 1
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Mount or place the Home Antenna for XM to a location with a clear view of the 
southern sky where direct line of sight to the XM satellites is available. (For more 
information on antenna setup, see “Setting up the Home Antenna for Best XM 
Reception”on page 7.) Connect the Home Antenna to the “antenna” port on the 
back of your Belkin Home Dock.

How to Attach the Home Antenna to the Belkin Home Dock
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Attach the red and white RCA cables to the corresponding red and white 
connectors on your home audio-receiver system or amplifier. Connect the 3.5mm 
headphone line to the “line out” port on the back of your Belkin Home Dock.  

How to Attach the 6 ft. Y Audio Cable to the Belkin Home Dock

�������������������

������������������

��������������������

������� ��������



5

Attach the Home Adapter for XM to your 120V AC outlet and connect  
the other end of the Home Adapter to the “power in” port on the back of your 
Belkin Home Dock.

How to Attach the 5V Power Adapter to the Belkin Home Dock
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Carefully lift your XM receiver from the Home Dock in a gentle, upward motion.

Removal of Clear Plastic Tab before Use of the Infrared Remote Control 
A clear plastic tab has been placed in the battery compartment of the remote 
control to prevent drainage of battery power during shipping. Please remember to 
pull out this tab prior to using your remote control.

How to Remove your XM Receiver from the Belkin Home Dock 
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Setting up the Home Antenna for Best XM Reception

For the best XM reception, your Home Antenna should have an unobstructed line 
of sight to the XM satellites in the southern sky. In major metropolitan areas, XM’s 
network of ground repeaters will also help signal coverage. The base of the Home 
Antenna is ported for mounting your antenna on any surface with fasteners.  
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What this warranty covers.
Belkin Corporation warrants to the original purchaser of this Belkin product that the 
product shall be free of defects in design, assembly, material, or workmanship. 

What the period of coverage is.
Belkin Corporation warrants the Belkin product for one year.

What will we do to correct problems? 
Product Warranty.
Belkin will repair or replace, at its option, any defective product free of charge (except for 
shipping charges for the product).  

What is not covered by this warranty?
All above warranties are null and void if the Belkin product is not provided to Belkin 
Corporation for inspection upon Belkin’s request at the sole expense of the purchaser, or 
if Belkin Corporation determines that the Belkin product has been improperly installed, 
altered in any way, or tampered with. The Belkin Product Warranty does not protect  
against acts of God (other than lightning) such as flood, earthquake, war, vandalism, theft,  
normal-use wear and tear, erosion, depletion, obsolescence, abuse, damage due to 
low voltage disturbances (i.e. brownouts or sags), non-authorized program, or system 
equipment modification or alteration.

How to get service.   
To get service for your Belkin product you must take the following steps:

1.  Contact Belkin Corporation at 501 W. Walnut St., Compton CA 90220, Attn: Customer 
Service, or call (800)-223-5546, within 15 days of the Occurrence. Be prepared to 
provide the following information:

 a. The part number of the Belkin product.

 b. Where you purchased the product.

 c When you purchased the product.

 d. Copy of original receipt.

2.  Your Belkin Customer Service Representative will then instruct you on how to forward 
your receipt and Belkin product and how to proceed with your claim.

Belkin Corporation Limited 1-Year Product Warranty
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Belkin Corporation reserves the right to review the damaged Belkin product. All costs of 
shipping the Belkin product to Belkin Corporation for inspection shall be borne solely by 
the purchaser. If Belkin determines, in its sole discretion, that it is impractical to ship the 
damaged equipment to Belkin Corporation, Belkin may designate, in its sole discretion, 
an equipment repair facility to inspect and estimate the cost to repair such equipment. 
The cost, if any, of shipping the equipment to and from such repair facility and of such 
estimate shall be borne solely by the purchaser. Damaged equipment must remain 
available for inspection until the claim is finalized. Whenever claims are settled, Belkin 
Corporation reserves the right to be subrogated under any existing insurance policies 
the purchaser may have. 

How state law relates to the warranty.
THIS WARRANTY CONTAINS THE SOLE WARRANTY OF BELKIN CORPORATION, THERE 
ARE NO OTHER WARRANTIES, EXPRESSED OR, EXCEPT AS REQUIRED BY LAW, IMPLIED, 
INCLUDING THE IMPLIED WARRANTY OR CONDITION OF QUALITY, MERCHANTABILITY 
OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, AND SUCH IMPLIED WARRANTIES, IF ANY, ARE 
LIMITED IN DURATION TO THE TERM OF THIS WARRANTY. 

Some states do not allow limitations on how long an implied warranty lasts, so the above 
limitations may not apply to you.

IN NO EVENT SHALL BELKIN CORPORATION BE LIABLE FOR INCIDENTAL, SPECIAL, DIRECT, 
INDIRECT, CONSEQUENTIAL OR MULTIPLE DAMAGES SUCH AS, BUT NOT LIMITED 
TO, LOST BUSINESS OR PROFITS ARISING OUT OF THE SALE OR USE OF ANY BELKIN 
PRODUCT, EVEN IF ADVISED OF THE POSSIBILITY OF SUCH DAMAGES. 

This warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights, which 
may vary from state to state. Some states do not allow the exclusion or limitation of 
incidental, consequential, or other damages, so the above limitations may not apply  
to you.

Belkin Corporation Limited 1-Year Product Warranty



Belkin Tech Support 
US: 310-898-1100, ext. 2263 

800-223-5546, ext. 2263 
Europe: 00 800 223 55 460 

Australia: 1800 235 546 
New Zealand: 0800 235 546

Belkin Corporation 
501 West Walnut Street 

Los Angeles, CA 90220, USA 
310-898-1100 

310-898-1111 fax

Belkin Ltd. 
Express Business Park, Shipton Way 

Rushden, NN10 6GL, United Kingdom 
+44 (0) 1933 35 2000 

+44 (0) 1933 31 2000 fax

Belkin B.V. 
Boeing Avenue 333 

1119 PH Schiphol-Rijk, The Netherlands 
+31 (0) 20 654 7300 

+31 (0) 20 654 7349 fax

Belkin Ltd. 
7 Bowen Crescent, West Gosford 

NSW 2250, Australia 
+61 (0) 2 4372 8600 

+61 (0) 2 4372 8603 fax

© 2006 Belkin Corporation. All rights reserved. All trade names are registered trademarks  
of respective manufacturers listed. The XM logo and RoadyXT are either trademarks or  

registered trademarks of XM Satellite Radio.
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Introduction

Félicitations et merci d’avoir choisi la trousse maison pour Xpress et RoadyXT de 
Belkin. Vous pouvez maintenant profiter de votre récepteur Delphi RoadyXT ou 
Audiovox® Xpress à la maison, avec la commodité et le design Belkin d’avant-garde 
dans l’industrie. Veuillez lire attentivement le présent guide d’utilisation pour vous 
assurer d’obtenir le meilleur rendement possible de votre produit Belkin.

Contenu de l’emballage

Votre trousse maison pour Xpress et RoadyXT comprend ce qui suit :

• Station d’accueil pour récepteur XM (1)

• Manchon adaptateur pour RoadyXT (2)

• Manchon adaptateur pour Xpress (3)

• Adaptateur de courant 5 V (4)

• Antenne pour récepteur XM (5)

• Télécommande à infrarouge sans fil* (6)

• Câble audio en Y de 6 pi (7)

*Veuillez lire la consigne de la page 6 concernant le retrait de l’onglet 

de plastique transparent du logement de pile avant l’utilisation.
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La station d’accueil Belkin peut accueillir indifféremment un récepteur Audiovox 
Xpress ou Delphi RoadyXT. Repérer l’adaptateur correspondant à votre récepteur, 
puis insérez-le dans la station d’accueil (fig. 1). REMARQUE : Une fois que 
l’adaptateur a été installé sur la station d’accueil, nous vous recommandons 
fortement de ne pas l’enlever et le réinstaller car vous risqueriez ainsi 
d’endommager la station d’accueil. 

Assurez-vous d’abord que le « dock 
connector » situé au bas du récepteur est du 
même côté que les connecteurs de la station 
d’accueil puis, puis faites glisser délicatement 
le récepteur dans la station d’accueil (fig. 2).

Raccordement de votre récepteur XM « prêt à utiliser » à la  
station d’accueil Belkin

Fig. 2

Fig. 1
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Installez ou placez l’antenne pour récepteur XM dans un endroit situé face au 
sud, en ligne directe avec les satellites XM. (Pour de plus amples renseignements 
sur l’installation de l’antenne, reportez-vous à la section intitulée « Installation de 
l’antenne pour une réception XM optimale » à la page 7.) Branchez l’antenne sur le 
port d’antenne à l’arrière de votre station d’accueil Belkin.

Raccordement de l’antenne à la station d’accueil Belkin

Antenne pour récepteur XM

antenne
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Branchez les câbles RCA rouge et blanc sur les ports rouge et blanc 
correspondants sur votre récepteur ou amplificateur audio. Branchez le câble 
3,5 mm pour casque d’écoute sur le port « line out » à l’arrière de votre station 
d’accueil Belkin.

Raccordement du câble audio en Y de 6 pieds à la station d’accueil Belkin

Antenne pour récepteur XM

Câble audio en Y de 6 pi

À brancher sur votre chaîne stéréo…

antenne sortie de ligne
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Branchez l’adaptateur pour récepteur XM sur une prise c.a. 120 V, puis insérez 
le connecteur dans le port d’entrée d’alimentation à l’arrière de votre station 
d’accueil Belkin.

Raccordement de l’adaptateur de courant 5 V à la station d’accueil Belkin

Adaptateur de courant 5 V
antenne sortie de ligneentrée

d’alimentation
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Retirez doucement votre récepteur XM de la station d’accueil dans un mouvement 
vers le haut.

Enlèvement de l’onglet de plastique transparent avant l’utilisation de la 
télécommande à infrarouge 
Un onglet de plastique transparent a été placé dans le logement de pile pour 
empêcher le drainage de la pile durant l’expédition. N’oubliez pas de le retirer avant 
d’utiliser votre télécommande.

Enlèvement de votre récepteur XM de la station d’accueil Belkin
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Installation de l’antenne pour une réception XM optimale

Pour une réception XM optimale, votre antenne doit être placée face au sud, en 
ligne directe avec les satellites XM. Dans les zones métropolitaines, le réseau de 
répéteurs terrestres XM favorisera également la réception du signal. La base de 
l’antenne permet l’installation de votre antenne sur n’importe quelle surface au 
moyen d’attaches.

Sud
Sud

Sud

Sud

Sud

Sud

Sud

Sud
Sud

Sud

Sud

Sud

Sud

Sud



20

Portée de la garantie.
Belkin Corporation garantit à l’acheteur initial que ce produit Belkin sera exempt de tout 
défaut de conception, d’assemblage, de matériau et de fabrication.

Durée de la garantie.
Belkin Corporation garantit ce produit pendant une période d’un an.

Que ferons-nous en cas de problème ?
Garantie sur le produit.
Belkin réparera ou remplacera, à son gré et sans frais, tout produit défectueux (les frais 
d’expédition ne sont cependant pas compris).

Qu’est-ce que la présente garantie ne couvre pas ?
Toutes les garanties ci-dessus sont nulles et non avenues si le produit Belkin n’est pas 
expédié à Belkin Corporation pour inspection, à sa demande mais aux frais de l’acheteur, 
ou si Belkin Corporation s’aperçoit que le produit a été mal installé, modifié ou altéré 
de quelque façon. La garantie Belkin sur le produit ne s’applique pas aux cas de force 
majeure (autres que la foudre) tels que tremblement de terre, inondation, guerre, 
vandalisme, vol, usure normale, érosion, épuisement, obsolescence, abus, dommages 
causés par des perturbations de tension, programme non autorisé ou modification de 
système ou d’équipement.

Pour obtenir de l’assistance.
Voici la marche à suivre pour obtenir de l’assistance concernant votre produit Belkin :

1.  Communiquez avec Belkin Corporation, au 501 W. Walnut St., Compton CA 90220, à 
l’attention de : Service à la clientèle, ou appelez au (800) 223-5546, dans les 15 jours 
suivant l’événement. Soyez prêt à fournir les renseignements suivants :

 a. Numéro de produit Belkin.

 b. Endroit où vous avez acheté le produit.

 c. Date d’achat du produit.

 d. Copie du reçu d’origine.

2.  Le représentant du Service à la clientèle Belkin vous indiquera alors la marche à suivre 
pour retourner le produit Belkin, avec le reçu, et comment faire votre réclamation.

Garantie limitée d’un an de Belkin Corporation sur le produit
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Belkin Corporation se réserve le droit d’examiner le produit endommagé. Tous les 
coûts d’expédition du produit Belkin pour inspection seront entièrement assumés par 
l’acheteur. Si Belkin détermine, à son entière discrétion, qu’il est peu pratique d’expédier 
l’équipement endommagé à Belkin Corporation, Belkin peut désigner, à son entière 
discrétion, un atelier de réparation pour inspecter l’équipement et évaluer les coûts de 
réparation. Les coûts, s’il en est, pour l’expédition de l’équipement jusqu’à l’atelier de 
réparation et le retour, et pour l’estimation, seront entièrement assumés par l’acheteur. 
L’équipement endommagé doit être disponible pour inspection jusqu’à ce que la 
demande de réclamation soit réglée. Lorsqu’un règlement intervient, Belkin Corporation 
se réserve le droit d’être subrogé en vertu de quelque police d’assurance que l’acheteur 
pourrait avoir.

Rapport entre la loi des états et la présente garantie.
CETTE GARANTIE CONTIENT LA GARANTIE EXCLUSIVE DE BELKIN CORPORATION. IL 
N’Y A PAS D’AUTRE GARANTIE EXPRESSE OU, SAUF DANS LES CAS EXIGÉS PAR LA LOI, 
IMPLICITE, Y COMPRIS DE GARANTIE IMPLICITE OU CONDITION DE QUALITÉ OU DE 
CONFORMITÉ À UN USAGE PARTICULIER. DE TELLES GARANTIES IMPLICITES, S’IL EN EST, 
SONT LIMITÉES À LA DURÉE DE LA PRÉSENTE GARANTIE.

Certains états n’autorisent pas de limite quant à la durée d’une garantie implicite; il se 
pourrait donc que les limites indiquées ci-dessus ne s’appliquent pas dans votre cas.

EN AUCUN CAS BELKIN CORPORATION NE SERA RESPONSABLE DE QUELQUES 
DOMMAGES-INTÉRÊTS POUR CAUSE DIRECTE, INDIRECTE, SPÉCIALE, FORTUITE OU 
MULTIPLE, NOTAMMENT MAIS NON EXCLUSIVEMENT, PERTE D’OCCASIONS D’AFFAIRES 
OU DE PROFITS DÉCOULANT DE LA VENTE OU DE L’UTILISATION DE TOUT PRODUIT 
BELKIN, MÊME SI ELLE ÉTAIT INFORMÉE DE LA POSSIBILITÉ DE TELS DOMMAGES.

Cette garantie vous confère des droits légaux spécifiques, et vous pouvez aussi avoir 
d’autres droits pouvant varier d’un état à l’autre. Certains états ne permettent pas 
l’exclusion ou la limitation des dommages-intérêts pour une cause indirecte, fortuite ou 
autre; il se pourrait donc que les limites indiquées ci-dessus ne s’appliquent pas dans 
votre cas.

Garantie limitée d’un an de Belkin Corporation sur le produit    





Assistance technique Belkin 
États-Unis : 310-898-1100, poste 2263 

800-223-5546, poste 2263 
Europe : 00 800 223 55 460 

Australie : 1800 235 546 
Nouvelle-Zélande : 0800 235 546

Belkin Corporation 
501 West Walnut Street 

Los Angeles, CA 90220, ÉTATS-UNIS 
310-898-1100 

310-898-1111 (télécopie)

Belkin Ltd. 
Express Business Park, Shipton Way 
Rushden, NN10 6GL, Royaume-Uni 

+44 (0) 1933 35 2000 
+44 (0) 1933 31 2000 (télécopie)

Belkin B.V. 
Boeing Avenue 333 

1119 PH Schiphol-Rijk, Pays-Bas 
+31 (0) 20 654 7300 

+31 (0) 20 654 7349 (télécopie)

Belkin Ltd. 
7 Bowen Crescent, West Gosford 

NSW 2250, Australie 
+61 (0) 2 4372 8600 

+61 (0) 2 4372 8603 (télécopie)

© 2006 Belkin Corporation. Tous droits réservés. Toutes les marques de commerce sont des 
marques déposées des fabricants respectifs énumérés. Le logo XM et RoadyXT sont des 

marques de commerce ou des marques déposées de XM Satellite Radio.
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